
Møteprotokoll 

Utvalg: Karmøy ungdomsråd 
Møtested: Kommunestyresalen 
Dato: 01.11.2023 
Tid: Kl. 12:30 

Følgende medlemmer møtte 
August Haarr Rogde 
Cornelius Lindtner 
Fredrik Jordbrekk 
Sunniva Hauge Krog 
Tobias Olsen 
Turid Berstad Larsen 

Forfall Varamedlem 
Angus Drønen Sverdrupsen Lisell Kristiansen Grønås 
Vilde Tvedt Sellevold Finn Tobias Woida 

Møtenotater: 
Innkalling godkjent. Sakliste godkjent. 

Ungdomsrådet brukte deler av møtet til å planlegge ungdomskonferansen. 

Møteslutt: 
13:50 
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Sakliste 
Sak nr. Sakstittel 
019/23 Rullering av handlingsprogram Temaplan for idrett og fysisk 

aktivitet 2024-2027 
020/23 Samlesak for spørsmål 
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019/23 Rullering av handlingsprogram Temaplan for idrett og fysisk aktivitet 
2024-2027 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Karmøy kommunestyre vedtar kommunedirektørens forslag til rullering av handlingsprogram 
Temaplan for idrett og fysisk aktivitet 2024-2024 

Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg teknisk og miljø- 17.10.2023- 085/23 
Karmøy kommunestyre vedtar kommunedirektørens forslag til rullering av handlingsprogram 
Temaplan for idrett og fysisk aktivitet 2024-2024 

17.10.2023 Hovedutvalg teknisk og miljø 

Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 

HTM- 085/23 Vedtak: 
Karmøy kommunestyre vedtar kommunedirektørens forslag til rullering av handlingsprogram 
Temaplan for idrett og fysisk aktivitet 2024-2024 

31.10.2023 Eldrerådet 

Behandling 
Eldrerådet støtter enstemmig kommunedirektørens innstilling. 

ELD- 029/23 Vedtak: 
Karmøy kommunestyre vedtar kommunedirektørens forslag til rullering av handlingsprogram 
Temaplan for idrett og fysisk aktivitet 2024-2024. 

01.11.2023 Karmøy ungdomsråd 

Behandling 
August Haarr Rogde foreslo: 
Ungdomsrådet støtter tiltak 1 og 2 i prioriteringslisten, men ønsker at man i planen skal prioritere 
tiltak som treffer breiest mulig i form av aktivitere som alle kan ha glede av uavhengig av 
sosioøkonomisk bakgrunn. Ungdomsrådet stiller derfor spørsmål ved prioriteringen av ridebane som 
prioriteringstiltak nr. 3. 

KUR- 019/23 Vedtak: 
Ungdomsrådet støtter tiltak 1 og 2 i prioriteringslisten, men ønsker at man i planen skal prioritere 
tiltak som treffer breiest mulig i form av aktivitere som alle kan ha glede av uavhengig av 
sosioøkonomisk bakgrunn. Ungdomsrådet stiller derfor spørsmål ved prioriteringen av ridebane som 
prioriteringstiltak nr. 3. 
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020/23 Samlesak for spørsmål 

01.11.2023 Karmøy ungdomsråd 

Behandling 
Ingen spørsmål under samlesak for spørsmål. 
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